

1 July 2023

Announcement – Launch of “Easy Banking Business” Account

Dear Valued Customers,

Public Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank” or “we”) is pleased to announce that we have launched a brand new Easy Banking Business Account to provide a simpler account opening procedure for company customers.

- ✧ **Savings, Current and Fixed Deposit Account are available**
- ✧ **Simpler account opening procedure**
- ✧ **Open account and access banking service through the following 6 designated branches**

District	Designated Branches	
Hong Kong	Main Branch	Causeway Bay Branch
Kowloon	Mongkok Branch	Kwun Tong Branch
New Territories	Tsuen Wan Branch	Shatin Branch

Subject to terms and conditions. For details, please contact our Customer Hotline at (852) 8107 0818 or visit the designated branches to contact our Staff.

Public Bank (Hong Kong) Limited

2023年7月1日

公告 - 推出全新「簡易公司」戶口

親愛的客戶：

大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)欣然宣布推出全新「簡易公司」戶口，讓公司客戶可更簡單及快捷地開立銀行戶口以享銀行服務。

- ✧ 提供儲蓄，支票及定期戶口
- ✧ 較簡易開戶手續
- ✧ 6間專屬分行辦理開戶手續及銀行服務(總行、銅鑼灣分行、旺角分行、觀塘分行、荃灣分行、沙田分行)

受條款及細則約束，請致電客戶熱線(852) 8107 0818 或親臨上述專屬分行與本行職員聯絡。

大眾銀行(香港)有限公司